



نظام الإدارة المتكامل  
(ISO 9001:2015, 14001:2015 & 45001:2018)

## IMS Policy Statement بيان سياسة نظام الإدارة المتكامل

F-02-SAB-IMS-M-01

Rev:01

The management of **Saleh Ayed Balharith Est.** is totally committed to a policy of prevention and elimination of all undesirable events which may result in loss of lives and/or any type of physical harm to employees, visitors, clients, vendors/suppliers, external contractors, damage to properties, the surrounding community and environment.

We are therefore committed to reduce our environmental impact, prevention of pollution, protection of environment and continually improving our environmental & safety performance as an Integral and fundamental part of our service processes.

We are always fostering a quality & safety culture with the objective of developing and providing services with zero defects & incidents that are trusted and preferred by our consumers. For that we are always trying to sustainably create value and to effectively and efficiently build customer and consumer trusts.

By setting and reviewing the IMS objectives and targets and subjected to continual improvement and communicating this to all employees/interested parties. **Saleh Ayed Balharith** aims and claims to ensure its ongoing commitment to maintain the quality and reduce safety, health and environmental issues related to the rig moving & maintenance services.

Successful implementation of this commitment to provide our rig moving & maintenance services requires a thorough understanding and complete acceptance of the following;

- Compliance with all existing rules & regulations set by the Saudi Arabian Government, international standards and best practice regarding quality, occupational health & safety as well as for environmental protection.
- It is the duty of every staff member, visitor, client, supplier and external contractor to protect himself and the individuals associated with his activities from accidents which may result in injury or death.
- It is the moral responsibility of the company and its entire staff, to protect the surrounding Community and the environment affected by its activities.
- Only accident-free projects can be expected to be consistently productive and profitable.
- Through proper planning and compliance with all safety and quality standards, approved procedures, best work practices, all accidents/incidents causing injuries and damage can be prevented.
- To boost up the performance of our employees through scheduled and routine Awareness, Training sessions and knowledge of integrated management system norms.

All staff of **Saleh Ayed Balharith Est.**, notably top management & site safety, quality and project management are together accountable to ensure successful implementation of this policy.

تلتزم إدارة **مؤسسة صالح عايد بلحارث**. تمامًا بسياسة الوقاية والقضاء على جميع الأحداث غير المرغوب بها التي قد تؤدي إلى خسائر في الأرواح و / أو إلحاق الأذى بالموظفين والزائرين والعملاء والموردين والمقاولين الخارجيين وإلحاق الضرر بالملكيات، والمجتمع المحيط والبيئة.

لذلك نحن ملتزمون بتقليل تأثيرنا البيئي، ومنع التلوث، وحماية البيئة والتحسين المستمر لأداء البيئة والسلامة لدينا كجزء لا يتجزأ وأساسي من عمليات خدمتنا.

نعمل دائمًا على تعزيز ثقافة الجودة والسلامة بهدف تطوير وتقديم خدمات خالية من العيوب والحوادث التي يثق بها المستهلكون ويفضلونها. من أجل ذلك، نحاول دائمًا إنشاء قيمة مستدامة وبناء ثقة العملاء والمستهلكين بفعالية وكفاءة.

من خلال تحديد ومراجعة أهداف وغايات نظام الإدارة المتكامل وإخضاعها للتحسين المستمر وتوصيل هذا إلى جميع الموظفين/الأطراف المعنية. تهدف مؤسسة صالح عايد بلحارث إلى ضمان التزامها المستمر بالحفاظ على الجودة وتقليل قضايا السلامة والصحة والبيئة المتعلقة بخدمات البناء والصيانة.

يتطلب التنفيذ الناجح لهذا الالتزام بتقديم خدمات البناء والصيانة لدينا من خلال فهمًا شاملاً وقبولاً كاملاً لما يلي؛

- الامتثال لجميع القواعد واللوائح الحالية التي وضعتها حكومة المملكة العربية السعودية، والمعايير الدولية وأفضل الممارسات فيما يتعلق بالجودة والصحة والسلامة المهنية وكذلك لحماية البيئة.
- من واجب كل موظف وزائر وعميل ومورد ومقاول خارجي حماية نفسه والأفراد المرتبطين بأنشطته من الحوادث التي قد تؤدي إلى الإصابة أو الوفاة.
- تقع على عاتق الشركة وكامل موظفيها مسؤولية أخلاقية لحماية المجتمع المحيط والبيئة المتأثرة بأنشطتها.
- فقط المشاريع الخالية من الحوادث يمكن توقع أن تكون منتجة ومربحة باستمرار.
- من خلال التخطيط السليم والامتثال لجميع معايير السلامة والجودة والإجراءات المعتمدة وأفضل ممارسات العمل، يمكن منع جميع الحوادث التي تسبب الإصابات والأضرار.
- تعزيز أداء موظفينا من خلال التوعية المجدولة والروتينية، والدورات التدريبية ومعرفة معايير نظام الإدارة المتكاملة.

جميع موظفي **مؤسسة صالح عايد بلحارث**، ولا سيما الإدارة العليا وسلامة الموقع والجودة وإدارة المشروع مسؤولون معًا لضمان التنفيذ الناجح لهذه السياسة.

Saleh A. Balharith  
Chairman & Owner  
Issued Dated: Nov 28, 2023

صالح عايد بلحارث  
رئيس مجلس الإدارة والمالك  
التاريخ: 28 نوفمبر 2023